



من نحن 🖊

شركة فيول للصناعات البلاستيكية هي شركة سعودية متخصصة في تصنيع المنتجات البلاستيكية، وتقع في مدينة سدير الصناعية تحت إشراف هيئة مدن. تأسست الشركة في عام 2019، وهي ملتزمة بتصنيع منتجات بلاستيكية عالية الجودة مع إعطاء الأولوية للاستدامة والمسؤولية البيئية. نقوم بتوريد المواد الخام محليًا ونعيد تدوير المنتجات النهائية الموجودة لتقليل بصمتنا البيئية. شركة فيول للصناعات البلاستيكية ملتزمة بالامتثال للبيئة من خلال ترخيصنا من قبل وزارة الصناعة والثروة المعدنية والمركز الوطني للرقابة على الإلتزام البيئي، مما يضمن أن عملياتنا تتوافق مع أعلى المعايير البيئية.

ABOUT US

Fuel Plastic Industries Co. LTD is a Saudi-based plastic manufacturing company located in Sudair Industrial City, operating under the authority of Modon. Established in 2019, our company is dedicated to producing high-quality plastic products while prioritizing sustainability and environmental responsibility. We source raw materials locally and actively engage in recycling existing finished products to minimize our environmental footprint. Our commitment to compliance is demonstrated by our licensing under the Ministry of Industry and Mineral Resources and the National Center for Environmental Compliance, ensuring that our operations adhere to the highest environmental standards.



مهمتنا هي قيادة صناعة البلاستيك في المملكة العربية السعودية و كذلك الأسواق الدولية من خلال تقديم منتجات عالية الجودة تلبي الاحتياجات المتطورة لعملائنا. نحن ملتزمون بالابتكار والتميز والاستدامة في كل جانب من جوانب عملياتنا. رؤيتنا هي توسيع نطاق وصولنا إلى الأسواق الدولية، وتقديم منتجات وخدمات استثنائية تحدد معايير الجودة ورضا العملاء..

Our mission is to lead the plastic manufacturing industry in Saudi Arabia and beyond by delivering premium-quality products that meet the evolving needs of our customers. We are committed to innovation, excellence, and sustainability in every aspect of our operations. Our vision is to expand our reach into international markets, providing exceptional products and services that set the standard for quality and customer satisfaction.



في شركة فيول للصناعات البلاستيكية، نفخر بتقديم خدمة عملاء لا مثيل لها وضمان جودة المنتجات. فريقنا الشاب والديناميكي متحمس لتلبية متطلبات الأسواق السعودية والدولية، حيث نقدم حلولًا مخصصة تتماشى مع احتياجات كل عميل على حدة. نحن ملتزمون بالاستدامة، ونسعى باستمرار إلى تقليل تأثيرنا البيئي وتعزيز الممارسات الصديقة للبيئة في جميع عملياتنا.

At Fuel Plastic Industries Co. LTD, we pride ourselves on offering unparalleled customer service and guaranteed quality. Our young and dynamic team is passionate about meeting the demands of both the Saudi and international markets, providing solutions that are tailored to the unique requirements of each client. We are dedicated to sustainability, continually seeking ways to reduce our environmental impact and promote eco-friendly practices throughout our operations.



تقع منشآتنا الحديثة في مدينة سدير الصناعية، حيث يتيح لنا موقعنا الاستراتيجي إنتاج منتجات عالية الجودة بسرعة وكفاءة. نستخدم أحدث التقنيات وعمليات التصنيع لضمان أن كل منتج نقدمه يلبي أعلى معايير الجودة والمتانة

STATE OF THE ART FACILITIES

Located in Sudair Industrial City, our state-of-the-art facilities and strategic location enable us to produce high-quality products quickly and efficiently. We utilize the latest technology and manufacturing processes to ensure that every product we deliver meets the highest standards of quality and durability.











سابک

عمیل مسجل فی سابك SABIC REGISTERED CLIENT



مرخص من المركز الوطني للرقابة على الالتزام البيئي LICENSED BY NATIONAL CENTER FOR ENVIRONMENTAL COMPLIANCE



مرخص من المواصفات السعودية ساسو LICENSED BY SAUDI STANDARDS SASO



نحن ندرك أن عملك يتطلب احتياجات خاصة، ولهذا السبب نقدم التخصيص بناءً على احتياجاتك الإشتراطات الصناعية التي تحتاجها. شركة وقود للصناعات البلاستيكية متخصصة في إنتاج مجموعة واسعة من المنتجات البلاستيكية النهائية، و منها التالي :

We understand that your business requires special needs, that is why we offer customization based on your needs and the industry regulations you require. Fuel Plastic Industries specializes in the production of a wide range of plastic finished goods, including:



أكياس القمامة السوداء

متينة وموثوقة للاستخدام اليومي. قم بتحويل إدارة النفايات الخاصة بك باستخدام أكياس القمامة السوداء لدينا. مصممة للتحمل، مصممة للراحة، ومتاحة بأحجام وسماكات مختلفة، تلبي أكياسنا احتياجات أي بيئة. سواء كنت تدير النفايات المنزلية أو المكتبية أو الصناعية، توفر أكياسنا المتانة والموثوقية.

BLACK TRASH BAGS

Durable and reliable for everyday use. Transform your waste management with our black trash bags. Engineered for strength, designed for convenience, and available in a range of sizes and thicknesses, our bags meet the needs of any environment. Whether you're managing household, office, or industrial waste, our bags provide durability and reliability.





أكياس بلاستيكية طبية

مصممة للتخلص الآمن والصحي من النفايات الطبية. تأكد من أعلم معايير السلامة والنظافة باستخدام الأكياس البلاستيكية الطبية لدينا. مصممة لتلبية احتياجات الرعاية الصحية. توفر أكياسنا حلولًا موثوقة ومقاومة للثقب للتخلص من النفايات الطبية. تتوفر الأكياس البلاستيكية الطبية لدينا بأحجام وسماكات مختلفة لتناسب احتياجات منشأتك. مع تقنية الإغلاق المتقدمة، تمنع هذه الأكياس التسرب وتضمن التعامل الآمن

MEDICAL PLASTIC BAGS

Designed for safe and hygienic disposal of medical waste. Ensure the highest standards of safety and hygiene with our premium medical plastic bags. Designed to meet the demands of the healthcare industry, our bags provide reliable, puncture-resistant solutions for medical waste disposal. Our medical plastic bags are available in various sizes and thicknesses to suit your facility's needs. With advanced sealing technology, they prevent leaks and ensure safe handling.





أنابيب الري البلاستيكية

ري الفعال وطويل الأمد عند استخدام أنابيبنا البلاستيكية المقاومة للأشعة فوق البنفسجية والمواد الكيميائية. مصممة للاستخدام الزراعي والصناعي، تم صممت أنابيب الري لدينا لتحمل الظروف البيئية القاسية، بما في ذلك التعرض الطويل لأشعة الشمس والمواد الكيميائية، وضمان تدفق المياه بكفاءة. توفر هذه الأنابيب حلاً موثوقًا لنقل المياه إلى الأماكن المطلوبة، مما يضمن نمو المحاصيل الأمثل وإدارة المياه. تتوفر الأنابيب بأحجام وأقطار مختلفة، وهي مصممة لتوفير المتانة وسهولة التركيب، مما يجعلها الخيار المثالي لأنظمة الري الحديثة.

IRRIGATION PIPES PLASTIC

Ensure efficient and long-lasting irrigation with our UV and chemical-resistant plastic pipes. Designed for agricultural and industrial use, our irrigation pipes are built to withstand harsh environmental conditions, including prolonged exposure to sunlight and chemicals, and efficient water flow. These pipes provide a reliable solution for delivering water where it's needed most, ensuring optimal crop growth and water management. Available in various sizes and diameters, our pipes are engineered for durability and ease of installation, making them the ideal choice for modern irrigation systems





أكياس بلاستيكية شفافة للتجزئة

عرض منتجاتك بوضوح وأناقة باستخدام أكياسنا البلاستيكية الشفافة الممتازة. مثالية لمناقذ التجزئة، تعد هذه الأكياس مثالية لعميلك. متوفرة بأحجام متعددة.

RETAIL TRANSPARENT PLASTIC BAGS

Display your products with clarity and style using our premium transparent plastic bags. Ideal for retail settings, these bags are perfect for showcasing your merchandise while offering protection and convenience. Available in multiple sizes. Whether used for clothing, accessories, or other retail goods, these bags provide a professional and polished presentation, helping your products stand out on the shelf





أكياس بلاستيكية ملونة بشعار مخصص

اعرض علامتك التجارية باستخدام أكياسنا البلاستيكية الملونة القابلة للتخصيص، مثالية للمطاعم ومحلات السوبر ماركت وغيرها. أكياسنا ليست فقط عملية؛ إنها تعبير عن هوية علامتك التجارية. مصممة لتشمل شعارك ومتوفرة في مجموعة واسعة من الألوان ، تم تصميم هذه الأكياس لتلبية احتياجات عملك المحددة. سواء كنت تبحث عن أكياس قوية ومتينة للتسوق أو أكياس أنيقة لتقديم الطعام في مطعمك.

COLORED CUSTOM LOGO PLASTIC BAGS

Elevate your brand with our customizable, colored plastic bags, perfect for restaurants, supermarkets, and more. Our bags are not just functional; they're a statement of your brand's identity. Designed to feature your logo and available in a wide range of vibrant colors, these bags are tailored to meet your specific business needs. Whether you're looking for strong and durable bags for grocery shopping or stylish takeaway bags for your restaurant, our custom-made plastic bags provide a perfect blend of utility and branding, ensuring your customers remember your name with every use.







منتجات إضافية

اكتشف المزيد مع مجموعتنا الواسعة من المنتجات البلاستيكية المتخصصة. من الأدوات والأكواب البلاستيكية لصناعة خدمات الطعام إلى الأدوات الطبية التي تستخدم البلاستيك أو المكونات البلاستيكية المستخدمة في البناء و المقاولات، نقدم حلولًا مخصصة لتلبية الاحتياجات الفريدة لمختلف الصناعات. سواء كنت بحاجة إلى إنتاج كبير الحجم أو دفعة صغيرة من العناصر المخصصة، نحن مجهزون لتقديم حلول بلاستيكية تلبي مواصفاتك الدقيقة.

ADDITIONAL PRODUCTS

Discover a world of possibilities with our wide range of specialized plastic products. From utensils and plastic cups for the foodservice industry to precision medical parts and robust plastic components for construction, we offer custom solutions to meet the unique demands of various industries. Our products are crafted with the highest quality materials and advanced manufacturing techniques, ensuring durability, safety, and compliance with industry standards. Whether you need a large-scale production run or a small batch of customized items, we are equipped to deliver plastic solutions that meet your exact specifications.



SUSTAINABILITY AND COMPLIANCE

Our commitment to sustainability is at the core of our business. As a licensed entity under the Ministry of Industry and Mineral Resources and the National Center for Environmental Compliance, we adhere to stringent regulations to ensure that our environmental impact is minimal. We are dedicated to eco-friendly practices, from sourcing materials to recycling and waste management.

GLOBAL REACH

While we are deeply rooted in the Saudi market, Fuel Plastic Industries is fully equipped to export our products to any part of the world. With a robust logistics network and strategic partnerships, Fuel Plastic Industries is well-equipped to serve clients worldwide. Our experience ensures that our international clients receive timely deliveries, with all necessary documentation and compliance handled by our expert team.

الاستدامة والامتثال

التزامنا بالاستدامة هو في صميم عملنا. بصفتنا كيانًا مرخصًا من قبل وزارة الصناعة والثروة المعدنية والمركز الوطني للرقابة على الإلتزام البيئي، فإننا نلتزم باللوائح لضمان أن تأثيرنا البيئي ضئيل. نحن مكرسون للممارسات الصديقة للبيئة، بدءًا من توريد المواد إلى إعادة التدوير وإدارة النفايات.

الوصول العالمي

على الرغم من جذورنا العميقة في السوق السعودي، فإن شركة فيول للصناعات البلاستيكية، مجهزة بالكامل لتصدير منتجاتنا إلى أي جزء من العالم. مع شبكة لوجستية قوية وشراكات استراتيجية، فإن شركة وقود للصناعات البلاستيكية قادرة على خدمة العملاء في جميع أنحاء العالم. تضمن خبرتنا حصول عملائنا الدوليين على التسليم في الوقت المناسب، مع معالجة جميع الوثائق اللازمة والامتثال من قبل فريقنا الخبير.



تعاون معنا

شركة فيول للصناعات البلاستيكية، هي شركة رائدة في تصنيع المنتجات البلاستيكية عالية الجودة لمختلف الصناعات. التزامنا بالتميز والابتكار ورضا العملاء لا مثيل له. تعاون معنا اليوم واستفد من منتجاتنا وخدماتنا المتميزة. اشترك الآن لتكون مؤهلاً للحصول على عينة مجانية واختبر الفرق مع شركة وقود للصناعات البلاستيكية!

PARTNER WITH US

Fuel Plastic Industries Co. LTD is a leading manufacturer of high-quality plastic products for various industries. Our commitment to excellence, innovation, and customer satisfaction is unmatched. Partner with us today and take advantage of our premium products and services. Sign up now to qualify for a free sample and experience the Fuel Plastic Industries difference!

قم بزیارتنا

شركة فيول للصناعات البلاستيكية هي شركة رائدة في تصنيع المنتجات البلاستيكية عالية الجودة لمختلف الصناعات. التزامنا بالتميز والابتكار ورضا العملاء لا مثيل له. تعاون معنا اليوم واستفد من منتجاتنا وخدماتنا المتميزة. اشترك الآن لتكون مؤهلاً للحصول على عينة مجانية واختبر الفرق مع شركة وقود للصناعات البلاستيكية!

VISIT US

We love our customers, and we invite you to visit us during our normal business hours to learn more about our products and services. Our doors are always open, and we look forward to serving you.



9 - تمير 15336-6720 المملكة العربية السعودية - 4325 - مدينة سدير للصناعة والأعمال – وحدة رقم 5 – تمير 4325 - Sudair Industrial and Business City – Unit No. 5 – Tumair 15336-6720 – Saudi Arabia www.fuelplastic.me ا نام CR.NO. : 1126106171